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حسنزاده: استقلالیها دو پاس سالم هم نمیتوانستند بدهند/ از این نوع بازی تعجب
میکنم

بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال گفت: درست است که بازیهای قبل از دربی حساس است اما بازیکنان استقلال در

زمین دو پاس سالم هم نمیتوانستند به یکدیگر بدهند.

بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال گفت: درست است که بازیهای قبل از دربی حساس است اما بازیکنان استقلال در زمین دو
پاس سالم هم نمیتوانستند به یکدیگر بدهند.

رضا حسنزاده در گفتوگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، در مورد تساوی استقلال مقابل سپاهان اظهار داشت: به نظرم
حساسیت بازی باعث شده بود که نمایش بازیکنان دو تیم خراب شود. بازیکنان استرس داشتند و همین موضوع باعث شده

بود تا اعتماد به نفس لازم را نداشته باشند.

وی ادامه داد: هافبکهای استقلال ایستا بودند و همین موضوع باعث شده بود مدافعان به بازی مستقیم روی بیاورند. به هر
حال پیروزی پرسپولیس در دیدار روز گذشته و برد استقلال خوزستان هم در این زمینه مؤثر بود که بازیکنان تمرکز خود را از

دست دادند.

بازیکن سابق استقلال تاکید کرد: واقعا چیز خاصی در بازی استقلال نبود. برهانی در دقایقی که به میدان آمد 3-4 بار بیشتر
اسمش شنیده نشد. آن هم به خاطر اینکه هافبکها او را تغذیه نکردند. به نظرم از دقیقه 80 تا 85 بازی خوبی را شاهد بودیم
و یکی دو موقعیت روی دروازه دو تیم خلق شد اما به غیر از آن دیگر مسئله خاصی در بازی وجود نداشت. انتظار ما به عنوان 2

تیم بزرگ بیش از اینها بود.

حسنزاده یادآور شد: من از این نوع بازی کردن تعجب کردم. درست است که قبل از دربی بازی حساس است اما نمیتوان سه
امتیاز این بازی را فدای دربی کرد که از کورس عقب بمانیم. نه تنها در این بازی بلکه در سایر بازیهای گذشته هم بازیکنان
استقلال با ترس و لرز بازی میکردند و فکر میکنم آمادگی جسمانی خوبی نداشتند. هافبکها هماهنگی لازم را ندارند. وقتی
خسرو حیدری در سمت راست بازی میکند یعنی برنامه سرمربی سانتر از جناحین است و از عمق دفاع حریف هیچ برنامهای
ندارد البته اگر یک هافبک خلاق وجود نداشته باشد این مسئله به وجود میآید. درست است که امید ابراهیمی تلاش زیادی

میکند اما یک نفر جواب نمیدهد.

وی تاکید کرد: قبل از بازی دربی مسابقه حساس است اما آیا اینکه بازیکنان نمیتوانند دو پاس سالم به هم بدهند چه توجیهی
دارد. بازیکن درگیرانه بازی نکند که مصدوم نشود اما میتواند در زمین بازی بدود. میتواند چند پاس سالم داشته باشد اما این

مسائل را هم در استقلال ندیدیم.

بازیکن سابق استقلال در مورد اینکه پرویز مظلومی اعلام کرده که انتقادها را قبول ندارد و آنها جو میدهند، گفت: ما اگر
انتقادی میکنیم به خاطر چیدمان مظلومی است که در زمین بازی شرایط را به وجود آورده است. اگر تیم خوب بازی کند
تشویق هم میکنیم. خود مظلومی همین بازی استقلال و سپاهان را یک بار دیگر ببیند. آنوقت بگوید که چه دستاوردی از این

بازی دارد.

حسنزاده در مورد دربی 82 یادآور شد: امیدوارم همه چیز در کمال آرامش قرار داشته باشد و بازی خوبی را هم شاهد باشیم.
فرهنگ غنی تماشاگرانمان هم در بازی یک بار دیگر به نمایش درآید و هواداران هم فقط تیمهایشان را تشویق کنند. همچنین

امیدوارم بازی زیبایی را شاهد باشیم.
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